
 
РЕПУБЛИКА СРПСКА 
ГРАД БАЊА ЛУКА 
ГРАДОНАЧЕЛНИК                                                                                                 
- Савјет за економска питања и развој – 
                                                                                                                                                  
Број: 4/19 
Дана: 27.11.2019. године 

З А П И С Н И К 
 

са  сједнице Савјета за економска питања и развој 
заказане за 27.11.2019. године 

 
             Дана 27.11.2019. године са почетком у 14,00 часова, у сали 137 Градске управе града Бањалука, одржана 
је дванаеста сједница Савјета за економска питања и развој, са предложеним:  
 

Д Н Е В Н И М  Р Е Д О М  
 
1. Разматрање и усвајање записника са анализом закључака донесених на претходној сједници Савјета, 

одржаној 26.08.2019. године 
 
2. Разматрање Нацрта буџета Града Бања Луке за 2020. годину 

Извјестилац: представник Одјељења за финансије 
 
 

           Сједници је присуствовало 6 чланова Савјета. Оправдано одсуство су најавио је Маринко Умићевић и 
Ведран Пушић, док Небојша Нинић, Радислав Бабић и Борко Торбица нису најавили одсуство. 
           Поред чланова Савјета, сједници су присуствовали извјетиоци Божана Шљивар и Дејан Вујић (Одјељење 
за финансије). 
Записник је водила Татјана Дукић (Одјељење за привреду). 
                        
Дневни ред је једногласно усвојен, након чега се приступило разматрању  предложених тачака. 
 
 
AД-1 
 
Констатовано је да је записник са претходне сједнице Савјета једногласно усвојен. 
 
 
AД-2   
 
Савјет за економска питања и развој је једногласно усвојио Нацрт Ребаланса буџета Града Бања Луке за 
2020. годину, уз закључак да члан Савјета Саша Тривић достави писмено свој приједлог да се на мјесту 
Пољопривредне школе изгради нови објекат у којем ће бити смјештене Угоститељско-трговинско-
туристичка, Пољопривредна и Технолошка школа, чиме ће се дугорочно ријешити проблем простора и 
кадра за све три наведене средње школе.  
 
 
Сједница Савјета за економска питања и развој је завршена у 15,20 часова. 
 
 
Записник водила: 
  Татјана Дукић 
 
                                               
                                                                                                                ПРЕДСЈЕДНИК САВЈЕТА 
                                                                                                     ЗА ЕКОНОМСКА ПИТАЊА И РАЗВОЈ 
                         
                                                                                                                            Бојан Рисовић, с.р. 
 


